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Protokół Nr VIII/27/2021 

z XXVII sesji Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 26 marca 2021 r. 

 

Sala OSP w Rakszawie. 

Obecni według załączonej listy obecności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Bardjan, powitał wszystkich 

zebranych, po czym stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi quorum i Rada 

może podejmować wiążące uchwały. Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany porządek 

obrad, po czym zapytał, czy ktoś z radnych chce zaproponować zmiany. 

Pan Wójt poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie określenia 

górnych stawek opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych                                 

i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Rakszawa”. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcieliby zaproponować inne zmiany,                        

w związku z tym, że nikt nie zaproponował innych zmian poddał pod głosowanie zmieniony 

porządek obrad, uwzględniający wniosek Pana Wójta. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołów z XXIV, XXV i XXVI sesji Rady Gminy 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie 

między sesjami 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/116/16 Rady Gminy Rakszawa 

z dnia 14 lipca 2016 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rakszawa w 2021 r 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIII/190/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 

21 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/192/20 Rady Gminy                           

w Rakszawie z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa 

pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/194/20 Rady Gminy                            

w Rakszawie z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa 

pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/219/21 Rady Gminy Rakszawa 

z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2021 

13. Wnioski i zapytania radnych 

14. Sprawy różne 

15. Zakończenie obrad 
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Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzeciego porządku obrad  

tj. przyjęcia protokołów z XXIV, XXV i XXVI sesji Rady Gminy, zapytał, czy radni mają 

uwagi do protokołu z XXIV sesji Rady Gminy, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z XXV sesji Rady 

Gminy, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z XXV sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z XXVI sesji Rady 

Gminy, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z XXVI sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt trzeci porządku obrad za wyczerpany, po czym 

ogłosił przerwę techniczną potrzebną na usunięcie awarii dźwięku w transmisji dzisiejszej sesji. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czwartego porządku obrad 

tj. informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami. Pan Przewodniczący powiedział, iż w okresie pandemii spotkania są ograniczone, 

niemniej jednak przez cały czas jest w stałym kontakcie z Panem Wójtem, z pracownikami 

Urzędu, ponadto w związku z podjętymi remontami oraz reformą szkoły jest w stałym i częstym 

kontakcie jest z Panem Dyrektorem Szkoły Podstawowej Nr 1, dodał że uczestniczył                              

w posiedzeniu komisji, a także przygotowywał dzisiejszą sesję. Pan Przewodniczący uznał 

punkt czwarty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 5  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piątego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Pan Wójt powiedział, iż działania Wójta są związane głównie z funkcjonowaniem Gminy,                    

w ostatnim czasie w związku z sytuacją rodzinną większość czasu spędził poza pracą, niemniej 

jednak nadzór nad inwestycjami sprawuje na bieżąco, jeżeli chodzi o wiadukt, to wszystko jest 

na dobrej drodze i inwestycja zostanie zrealizowana, jeżeli chodzi o bieżące utrzymanie dróg, 

Gmina jest po przetargu na zakup kamienia, cena jest korzystna, Spółka Energokom podpisała 

już umowę na budowę nowej stacji uzdatniania wody. Pan Wójt poinformował radnych, że 

jeżeli chodzi no zagospodarowanie terenów wokół stawów, to rozmowy z Dyrektorem Polskich 

Wód przynoszą rezultaty i są bardzo duże szanse, aby ten teren przekształcić w teren 

rekreacyjny, brana jest pod uwagę nawet przebudowa zbiornika z możliwością wykonania 



3 
 

łagodnego zejścia. Zaawansowane są rozmowy z Nadleśnictwem, a dotyczące przejęcia 

Brzeźnika. W związku z realizacją inwestycji Pan Wójt poprosił o pomoc radnych związanych 

z drogą w kierunku Dąbrówek, tam trasa jest już wyznaczona, niemniej jednak trzeba 

rozmawiać z właścicielami niektórych nieruchomości, w sprawie przekazania części działek na 

poszerzenie drogi, podobna sytuacja jest z drogą na ujęcie wody i z drogą Wydrze – Morgi, 

jeżeli chodzi o drogę na Pułanki, to następni mieszkańcy przyblokowali tę inwestycję, jeżeli 

chodzi o drogę na Wołochach, to tam z drogi trzeba będzie „wyłuszczyć” wszystkie sieci, które 

nią idą, ponadto trzeba będzie z mieszkańcami ustalić kwestię zjazdów, które już są zaniżone 

w stosunku do drogi, a położenie nowego asfaltu jeszcze bardziej je zaniży. Pan Wójt 

powiedział, iż w Szkole Podstawowej Nr 1 trwa wymiana drzwi, wymiana lamp na LED, 

malowanie, łazienki są już na finiszu, jeżeli chodzi o ZSTG, to trwa przebudowa łazienek,                            

w toku jest wymiana drzwi, ściągane są wszystkie boazerie w korytarzach, ma ruszyć wymiana 

oświetlenia i wymiana instalacji elektrycznej, ruszyła przebudowa sali chemicznej,                                  

w Schronisku został przeprowadzony przetarg na system przeciwpożarowy. Pan Wójt 

zwracając się do radnego z Wołochów, poprosił aby mieszkańcy tamtego rejonu w drugim 

tygodniu po świętach zgłaszali się do Niego w kwestii budowy sieci wodociągowej                                    

i kanalizacyjnej. Duża inwestycja na kwotę 400.000,00 zł została już tym roku wykonana, 

chodzi o budowę sieci wodociągowych i kanalizacyjnych w Węgliskach, Rakszawie Potoku                   

i na Grobli. Jeżeli chodzi o budowę sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 2, to 

wykonawca gwarantuje, że termin zostanie dochowany, jakość robót jest na bardzo dobrym 

poziomie, lekkie niedociągnięcia zawsze się zdarzają. Jeżeli chodzi o plac zabaw na 

Basakówce, to Pan Wójt wyraził nadzieję, że terminy zostaną zachowane, w tej chwili 

rozważana jest możliwość wykonania dojazdu do tego obiektu w technologii betonowej. Jeżeli 

chodzi o stadion, za pomoc przy dokumentacji Pan Wójt podziękował Panu J. Waniowski, przy 

przygotowywaniu dokumentacji pojawiło się kilka niespodzianek, ale na szczęście udało się je 

przebrnąć. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, a następnie uznał punkt piąty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Pan Wójt powiedział, iż wszystkie uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przyjęte do 

realizacji, jeżeli będą jakieś pytania, to odpowie na nie na następnej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym uznał punkt szósty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siódmego porządku obrad 

tj. podjęcia w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/116/16 Rady Gminy Rakszawa z dnia 14 lipca 

2016 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił 

Pana Wójta. 

Pan Wójt oddał głos Panu M. Szpyrka – Kierownikowi Referatu OŚG. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż zmiana tej uchwały polega na tym, że § 1  pkt 3) otrzymuje 

brzmienie: ,,opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi dokonuje się przelewem na 
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indywidualne konto podatnika”. Już od pewnego czasu funkcjonują indywidualne konta, na 

które mieszkańcy uiszczają opłaty za gospodarowanie odpadami.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                         

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/116/16 Rady Gminy Rakszawa z dnia 

14 lipca 2016 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXVII/221/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 marca 2021 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/116/16 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 14 lipca 2016 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, odczytał jej treść, po czym uznał 

punkt siódmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 8   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu ósmego porządku obrad                               

tj. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rakszawa w 2021 r. Pan 

Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana M. Szpyrka. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż celem tej uchwały jest zapewnienie bezdomnym zwierzętom                   

m. in. miejsca w schronisku, zapewnienie opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich 

dokarmianie, odławianie bezdomnych zwierząt, zapewnienie obligatoryjnej sterylizacji albo 

kastracji zwierząt w schronisku dla zwierząt, poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych 

zwierząt, usypianie ślepych miotów, wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia 

miejsca dla zwierząt gospodarskich oraz zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej                         

w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt. Pan Kierownik powiedział, że taka 

uchwała podejmowana jest corocznie, w związku z czym prosi o jej podjęcie. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                         

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rakszawa w 2021 r. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXVII/222/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 marca 2021 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
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Rakszawa w 2021 r., odczytał jej treść, po czym uznał punkt ósmy porządku obrad za 

wyczerpany.  

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiątego porządku obrad                     

tj. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIII/190/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 

grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi 

Łańcuckiemu. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana                          

M. Szpyrka. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż zmiana tej uchwały polega na tym, że §2 otrzymuje brzmienie:  

„Pomoc finansowa o której mowa w § 1 zostanie udzielona ze środków budżetu Gminy na rok 

2021 w wysokości 20 637,52 zł (słownie złotych: dwadzieścia tysięcy sześćset trzydzieści 

siedem, 52/100)”, dodał iż ta zmiana wynika z obliczeń, jakie Starostwo przedstawiło Gminie.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                        

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę zmieniającej uchwałę nr XXIII/190/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 

grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi 

Łańcuckiemu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała zmieniająca uchwałę nr 

XXIII/190/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia przez 

Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu będzie miała Nr XXVII/223/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 marca 2021 roku, odczytał jej treść, po czym uznał punkt 

dziewiąty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziesiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/192/20 Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił 

Pana M. Szpyrka. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż ta uchwała uchyla podjętą w grudniu uchwałę dotyczącą 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu, pomoc dotyczy budowy chodnika 

przy drodze powiatowej Rakszawa – Wydrze – Brzóza Stadnicka.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                        

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/192/20 Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Powiatowi Łańcuckiemu. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXVII/224/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 marca 2021 roku w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXIII/192/20 Rady Gminy w Rakszawie z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu, odczytał jej treść, po 

czym uznał punkt dziesiąty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu jedenastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/194/20 Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały 

poprosił Pana M. Szpyrka. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż ta uchwała uchyla podjętą w grudniu uchwałę o pomocy 

finansowej dla Województwa Podkarpackiego, kwota pomocy to 2.500,00 zł, były to środki na 

budowę przejścia dla pieszych. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej zapytał, jaki jest powód wycofania tej pomocy. 

Pan M. Szpyrka powiedział, iż powodem jest zmiana nazwy, była budowa przejścia dla 

pieszych, na kolejnej sesji była podjęta uchwała która zmieniała nazwę, a nie była wycofana ta 

uchwała, w związku z czym jest podejmowana na dzisiejszej sesji.  

Pan Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o przejście dla pieszych w przysiółku Basakówka, to 

Gmina będzie podejmować wszelkie starania, aby takie przejście powstało, koszty na pewno 

będą znacznie wyższe niż 2.500,00 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                        

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIII/194/20 Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXVII/225/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 marca 2021 roku w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXIII/194/20 Rady Gminy w Rakszawie z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Rakszawa pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, odczytał jej treść, 

a następnie uznał punkt jedenasty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siedemnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/219/21 Rady Gminy Rakszawa                     
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z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2021. Pan 

Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Panią Skarbnik. 

Pani Skarbnik powiedziała, iż projekt uchwały wprowadza korektę zapisów Uchwały Nr 

XXVI/219/21 Rady Gminy Rakszawa w sprawie zmian budżetu Gminy Rakszawa na rok 2021.  

Korekta dotyczy doprecyzowania zmiany limitu zobowiązań z tytułu kredytu 

długoterminowego podejmowanego na finansowanie deficytu w 2021 r. w związku ze 

zwiększeniem wydatków i deficytu oraz wprowadzeniem do budżetu przychodów 

pochodzących z rozliczenia budżetu 2020 r. Limit zobowiązań z tytułu kredytu 

długoterminowego oraz przeznaczenie tego kredytu w 2021 r. Uchwałą zmieniającą 

zmniejszono kwotę limitu określonego w § 6 pkt 2 Uchwały Budżetowej tj. kwotę przeznaczoną 

uprzednio na finansowanie deficytu, deficyt ten będzie finansowany z przychodów z nadwyżki 

budżetowej za lata ubiegłe. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, opinia jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni chcą zabrać głos w temacie tej uchwały,                       

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/219/21 Rady Gminy Rakszawa                    

z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2021. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którzy głosowali 

„za” – 14  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXVII/226/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 marca 2021 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXVI/219/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rakszawa na rok 2021, odczytał jej treść, po czym uznał punkt dwunasty porządku 

obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu osiemnastego porządku obrad                  

tj. wnioski i zapytania radnych. 

Pani M. Janas – Piwińska powiedziała, iż jest bardzo duże zainteresowanie żłobkiem, który 

dopiero ma powstać, poprosiła aby Pan Wójt przybliżył na szerszym forum, jaki jest stopień 

zaawansowania prac, kiedy mieszkańcy mogą się spodziewać jego uruchomienia, 

zainteresowani są nie tylko rodzice, ale również pedagodzy chętni do podjęcia pracy w tej 

placówce.  

Pan Wójt powiedział, iż zainteresowanie zarówno żłobkiem, jak i przedszkolem jest ogromne, 

wyraził nadzieję, że nie skończy się to tylko na zainteresowaniu, powiedział iż ta inwestycja 

jest wieloetapowa, żeby uruchomić żłobek trzeba przenieść dzieci z przedszkola do szkoły,                    

a żeby móc to zrobić trzeba przystosować szkołę, a żeby można był to zrobić, to pierwsze 

należałoby przenieść dzieci ze szkoły do ZSTG, które także trzeba przystosować. W ZSTG 

trwają intensywne prace remontowe, ze względu na pandemię sytuacja jest trudna do 

przewidzenia, gdyż żeby było wiadomo, że dzieci do przedszkola nie wrócą, to można by już 

było wejść z pracami na żłobek, a prace byłyby prowadzone w trzech budynkach na raz, jak 

będą przystosowane łazienki, to dzieci z przedszkola będą mogły przejść do szkoły i wtedy 

będzie można rozpocząć roboty budowlane w żłobku, zakończenie tych robót planowane jest 

na koniec września, początek października, a według planu żłobek ma być uruchomiony od                 

1 stycznia, takie jest założenie finansowe i tak jest złożone dofinansowanie. Pan Wójt 
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powiedział, iż zapisy do żłobka zostaną uruchomione nie wcześniej niż koniec września, 

wcześniej trzeba przyjąć uchwałę żeby żłobek powstał, a żeby mógł powstać musi być lokal, 

dodał iż niebawem jak ZSTG opuszczą ostatni uczniowie może się okazać tak, że do tamtej 

szkoły pójdą także klasy od I – III, a przedszkole trzeba będzie jeszcze bardziej rozbudować, 

gdyż chętnych 3 i 4 latków jest tak dużo, że trzeba będzie dla nich tworzyć oddzielne grupy. 

Żłobkiem i przedszkolem zainteresowane są osoby spoza Gminy. Jeżeli chodzi o zatrudnianie, 

to w pierwszej kolejności będą pedagodzy z naszych szkół, którzy byli informowani,                                 

o możliwości takiego zatrudnienia, po wcześniejszym przekwalifikowaniu się, a chodzi 

głównie o nauczycieli dla których w związku z reformą szkolnictwa w Gminie może braknąć 

godzin, Pan Wójt dodał, iż w żłobku nie obowiązuje Karta Nauczyciela, co jest dobrą 

wiadomością, żłobek nie może wchodzić w skład Zespołu, musi być oddzielną jednostką. Pan 

Wójt powiedział, iż niebawem będzie ogłoszony przetarg na żłobek. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą jeszcze zabrać głos w tym punkcie,                        

w związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie uznał punkt trzynasty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 14 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czternastego porządku obrad                    

tj. sprawy różne.  

Pan Wójt przeprosił, za błędy w uchwałach, które się pojawiły, dodał iż są to zmiany 

kosmetyczne, niemniej jednak nie powinny się one pojawiać, dodał iż nie ma to wpływu na 

realizację inwestycji, te realizowane są na bieżąco. Pan Wójt przeprosił mieszkańców za 

problemy z oświetleniami, ubiegły rok, jeżeli chodzi o oświetlenia był fatalny, przez cały rok 

nie udało się podpisać umowy z projektantem, dodał iż od grudnia jest pracownik, który będzie 

się zajmował drogami i oświetleniami, w związku z czym wyraził nadzieję, że te prace ruszą 

tak jak powinny, a w przypadku problemów poprosił o bezpośredni kontakt z Kierownikiem, 

który wszystkie sytuacje na bieżąco będzie rozpatrywał. Pan Wójt podziękował Panu                            

D. Kościółek za pomoc merytoryczną związaną z funkcjonowaniem szkół, szczególnie 

remontami oraz Panu P. Frączek za pomoc merytoryczną za pomoc w rozwiązywaniu bardzo 

trudnego problemu związanego z gospodarką wodno – ściekową, a także z drogami. Pan Wójt 

podziękował również pozostałym radnym za współpracę. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś z zebranych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie, w związku z tym, że nikt nie zabrał głosu, zamknął dyskusje, a następnie uznał punkt 

czternasty porządku obrad za wyczerpany 

 

Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Gminy w imieniu Pana Wójta, własnym, radnych oraz pracowników 

Urzędu złożył mieszkańcom życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXVII sesję Rady Gminy. Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1010.   

 

 

Protokołowała: Teresa Nowicka   

Zatwierdził: 

 

Marcin Bardjan 

Przewodniczący Rady Gminy 
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